

Fedor Schule

Nach monatelangem Raibalgen mit der Taylor Stadtverwaltung haben die großen D. F. Fortwood Interessen: als da sind: die Fortwood Realty Company, die Taylor Bedding Manufacturing Co., und Trustees for the D. F. Fortwood - Virginia Lawrence Trust die Stadt Taylor verklagt. Der Hauptgrund der Klage ist meines Wissens kurz dieser: Unser großes Eigentum ist zu hoch besteuert nach der Ansicht der reichen Fortwoods. Ihre Anwälte sind: der junge Amos Peters von Taylor und Dan Moody, der frühere Gouverneur von Texas. Die Stadt wird vertreten von Stadt-Anwalt E. M. Grimes, von D. B. Wood, und S. Wilcox, Jr.

Aus meiner Sammelmappe sende ich einiges ein. Vielleicht können Sie es gebrauchen.

Mit Gruß an Alle!

Rt. 1, Lincoln. F. Kloppe.

Fedor School

After a month-long cat fight with the City Council, the great D. F. Fortwood interests are these: The Fortwood Realty Company, the Taylor Bedding Manufacturing Co. and the Trustees for the D. F. Fortwood Virginia Lawrence Trusts complaints to the City of Taylor. The main reason for their complaints, in my opinion in short, is this: Our big properties are taxed too high, according to the opinion of the rich Fortwoods. Their lawyers are young Amos Peters from Taylor and Dan Moody, the former governor of Texas. The City will be represented by the City attorney, E. M. Grimes, D. B. Wood and S. Wilcox, Jr.

I will send something in from my collection file. Perhaps you can make use of it. With greetings to all!

Rt. 1, Lincoln

F. Kloppe

Translated by Ed Bernthal